



David Hou

Bienvenue à la 11^e édition du Festival Danse Canada !

Venez découvrir la danse contemporaine canadienne telle que pratiquée partout au pays. Des interprètes et chorégraphes émergents, auxquels s'ajoutent certains des artistes canadiens les plus réputés, participeront à cette vibrante célébration de la danse.



P.O. Box 1376, Station B
 CP 1376, succursale B
 Ottawa, Ontario K1P 5R4



encounter/ rencontre

JUNE 2-10 JUIN 2006

CANADA DANCE FESTIVAL / FESTIVAL DANSE CANADA



Welcome to the 11th edition of the Canada Dance Festival!

Experience contemporary Canadian dance from right across the country. Emerging choreographers and dancers as well as some of Canada's most acclaimed artists will take part in this vibrant celebration of dance.

David Hou

Martine Doucet

no matter where you are, things are happening

où que vous soyez, vous en aurez plein la vue



Donald Lee



Chris Randle



Marian Alonzo



Chris Randle



Michael Slobodian

environmental encounters

When we enter a space to witness a dance, we don't know what to expect – we are risking the adventure of the new, and that is what makes the occasion so exciting. It is an encounter, a meeting with the unexpected. At the CDF, you can experience dance created for many different locations.

From street-corners and rural settings to theatre spaces completely transformed, there are 65 performances for you to enjoy, including 14 world premieres!

The Canada Dance Festival is your chance to indulge in this most physical art form. I invite you to embrace the new, the unexpected, and yes, the beautiful at our celebration of one of Canada's most internationally recognized art forms – Contemporary Dance.

Truly,

Brian H. Webb, Artistic Producer

points de rencontre

À chaque manifestation de danse, tout peut arriver – l'aventure et la découverte de nouveaux univers vous attendent, et voilà ce qui rend l'expérience si palpitante. Ce sont des rencontres avec l'imprévisible. Du centre-ville jusqu'en milieu rural, en passant par l'espace théâtral complètement transformé, le FDC vous convie à des spectacles conçus pour être présentés dans des lieux spécifiques. Quelque 65 spectacles prennent l'affiche, dont 14 première mondiales.

De toutes les formes d'expression artistique au Canada, la danse contemporaine est l'une des plus réputées sur la scène internationale et c'est avec joie que je vous convie au FDC

pour témoigner de son dynamisme. L'innovation, l'inattendu et, bien sûr, la beauté seront au rendez-vous lors de cette véritable célébration de la danse.

Bon festival !

Brian H. Webb, Producteur artistique



NATIONAL ARTS CENTRE
CENTRE NATIONAL DES ARTS



Canadian Heritage
Patrimoine canadien



The Canada Council
for the Arts | Le Conseil des Arts
du Canada



Foreign Affairs Canada and
International Trade Canada | Affaires étrangères Canada et
Commerce international Canada



ONTARIO ARTS COUNCIL
CONSEIL DES ARTS DE L'ONTARIO



Laidlaw
Foundation

BanfieldSeguinLtd



Dolco Printing
A Dolco Corporation Company



BMO Harris Private Banking

A member of BMO Financial Group



SolowayWright
Partners & Solutions/Associés



CIBC Wood Gundy



Radio-Canada



Television Ottawa



RADIO-CANADA
TELEVISION



90.7 FM
Première Chaine
radio-ottawa.com

OTTAWA CITIZEN

